



海底捞火锅
Haidilao Huoguo

📍 Haidilao Emporium

嗨嗨无限畅吃套餐

终极版

Ultimate Edition

1月限时升级版
Limited-Time Upgrade

HIHI FEAST COMBO C

9种菜品
100分钟无限畅吃
9 dishes, 100 mins
All You Can Eat

\$59.9 per person



省钱小贴士

点满3份肉就能回本

Go for 3 Meats and
Get Your Money's Worth

本海报仅供参考，详细菜单以店内iPad为准。For reference only. Please refer to the in-store menu.

• 精品雪花和牛	Prime Snow Marbled Wagyu Beef	梅花猪肉	Pork Collar Butt
• 四宫格锅底 (4选1)	Choose 1 of 4 Quarter Soup Bases	鱿鱼须	Chicken Slices w/ 2 Chilis
• 含自选小料	Condiment (DIY Sauce Bar)	双椒鸡片	Thousand Layer Tripe (White)
• 捞派羊肉	Haidilao-Styled Marinated Lamb	白千层毛肚	Duck Gizzards
• 捞派滑牛肉	Haidilao-Styled Marinated Beef	我的小郡肝	Choose 1 of 4 Quarter Soup Bases
• 捞派巴沙鱼片	Basa Fillet		

活动规则：1、本套餐每天可点。公共假期、公共假期前夕、春节、除夕除外。2、本套餐不可与其他优惠同时使用，如优惠券、低峰期折扣、特价菜等。3、购买本套餐的顾客，套餐内菜品首轮不限量。菜品上齐后可点下一轮，每轮最多点2份，不限轮数。套餐外菜品按菜单原价收费。4、本套餐的用餐时间为100分钟。5、本套餐仅限一人享用。可与同桌顾客共同点购。（如一桌有2位顾客，可以点2份本套餐）。6、本套餐1.2米以下儿童收费39.9/人，1.2米以上儿童原价收费。7、套餐仅限澳大利亚海底捞部分门店有售，详见店内菜单。数量有限，售完即止。8、提倡环保，杜绝浪费。如有浪费，每100克加收\$10费用。9、海底捞澳大利亚保留随时更改活动条款和条件的权利，恕不另行通知。

T&Cs: 1. This combo is available daily, except on public holidays, the day before public holidays, Spring Festival, and Spring Festival's Eve. 2. This combo cannot be used with other discounts or promotions, including coupons, discounts, or special menu items. 3. For customers purchasing this combo, the first round of dishes is unlimited. Once all dishes arrive, you can order the next round, up to 2 portions per dish per round, unlimited rounds. Dishes outside the combo are charged at menu price. 4. Dining time for this combo is 100 minutes. 5. This combo is for one person only, but multiple combos can be ordered for the same table. (For example, 2 people can order 2 combos.) 6. Children pricing: Kids under 1.2m pay \$39.9 per person; children over 1.2m pay the regular adult price. 7. This combo is only available at selected Haidilao stores in Australia. Limited quantity, while stocks last. 8. Please avoid food waste. A fee of \$10 per 100g will be charged for any leftover food. 9. Haidilao Australia reserves the right to change the promotion terms and conditions at any time without notice.